
Referat fra Bestyrelsesmøde

Nena Bøhnke-Skøtt skrev referatet

17:00
Johan /Stenderup 39

Godkendt

Præsentation og velkommen til Simon Vailand

Den er pt på sportspladsen.

Der skal snart til at ske noget.

Vandet er ok til at bade i (Kommunen har haft ringet til Thomas)

Indkøb: ca. pris 50.000 kr.

Nana og Thomas har søgt ved Sønderborg Kommune (fond), men fået afslag.

Nana og Thomas søge:

*Petersen Tegl om de vil sponsorer lidt penge.

*LAG Sønderborg-Aabenraa

*Norlys fonden

Thomas har slået græs

Michelle og Nena har ordnet ukrudt.

Træet lever .

Har vi penge? For der mangler noget bunddække i blomsterkummerne. Michelle køber noget bunddække og planter.

Måske skal vi have et par arbejdsdage, hvor vi alle eller nogle af os arbejder et par timer og får ordnet div. deroppe.

Måske tage nogle billeder og få et opslag i Nybøllen

Den er droppet.

21 aug.

mandag

Johan, Michelle, Lisy, Nena og Thomas deltog på mødet

Nana Rask deltog IKKE på mødet
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Gøre borgerne obs på busturen d. 4/9 kl 16.00 fra Alsion på fb

husk link fra Sønderborg nyt https://www.sonderborgnyt.dk/tag-med-paa-med-paa-bustur-til-de-store-vindmoeller-hoer-
hvor-meget-de-stoejer-og-tal-med-naboerne/

Sundeved Centeret: Kirken deroppe er ved at blive renoveret. Skal vi gøre folk obs på den? Deres hjemmeside kan vi linke på
hjemmesiden.

Brugsen: Drøftelse af, at bruge 34 kr. i ugen.

Næste møde: 23/10 kl. 19.00 ved Simon (Amtsvejen 1)
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